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Årsmøte i Nerskogen Løypeforening 3/5-2025 
 

Tilstede: Arve Krovoll, Torstein Sneisen, Alf-Roar Størseth, Ketil Olsen, Eivind Flå, Gunhild Åm Vatn, 

Stein Roger Stene, Trond Narve Stavne, Hege Karin Sundset, Ivar Stene, Jørn Vatn, Sveinung Løset (på 

Teams) 

Referent: Jørn Vatn 

 

Sakliste: 
 

0. Valg av møteleder, møtereferent og godkjenning av innkalling 
1. Beretning fra styret 
2. Endring av vedtekter 
3. Valg 

4. Revidert regnskap 

5. Budsjett for kommende sesong 

6. Godkjenning av kontingent for kommende sesong 

7. Godkjenning av budsjett for kommende sesong 

 

0)      Valg av møteleder, møtereferent og godkjenning av innkalling 
Gunhild Åm Vatn ble valg til møteleder, Jørn Vatn ble valgt til referent, og det var ingen merknader til 

innkallingen til årsmøtet. 

 

1)      Beretning fra styret  
Gunhild Åm Vatn gikk gjennom årsberetningen.  

 

2)      Endring av vedtekter 

Styret har foreslått en endring av vedtektene for å kunne styrke styresammensetningen. 

Forslaget betyr at antall styremedlemmer økes. Årsmøtet vedtok følgende ny ordlyd for § 5: 

§ 5 Styret 

Styret består av leder, nestleder, løypeansvarlig og fem menige representanter. Av 

disse skal minst en være grunneier på Nerskogen. Det er ønskelig med en lokal 
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næringslivsrepresentant. I styret skal det være minst to hytteeiere på Nerskogen. 

Løypeansvarlig skal ha fast plass i styret.  

Styret skal avholde møte minst 2 ganger pr. år for å ivareta medlemmenes 

interesser. 

 

3)     Valg 
Valgkomitéen for Nerskogen løypeforening ved Alf-Roar Størseth (leder), Eivind Flaa og Ivar T. Hoel 

har fremmet følgende forslag: 

• Heidi C. Dreier (velges inn i styret) 
• Stein Roger Stene (velges inn i styret) 
• Jørn Vatn (velges inn i styret) 
• Sveinung Løset (ikke på valg) 
• Ketil Olsen (på valg, foreslås gjenvalgt for to nye år) 
• Torstein Sneisen (på valg, foreslås gjenvalgt for to nye år) 
• Ola T. Lånke (ikke på valg) 
• Arve Krovoll, løypeansvarlig med fast plass i styret 

 

Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. Valgkomiteens innstilling til styreleder ble også 

enstemmig vedtatt.  

• Jørn Vatn ble valgt styreleder 

Årsmøtet gir styret fullmakt til å velge nesteleder når det nye styret konstitueres, samt velge nye 
representanter i valgkomiteen. 

4)     Regnskap 
Det er ikke krav til revidert regnskap, men en oversikt over inntekter og utgifter for sesongen 

2024/2025 ble lagt fram av Jørn Vatn. Regnskapet ble godkjent. 

5)     Budsjett for kommende sesong 
Jørn Vatn la fram budsjett for kommende sesong. Det legges opp til å tråkke 320 timer.  

6)     Fastsettelse av kontingent for neste år 
Årsmøtet vedtok at kontingenten settes til 1 000 kroner også for neste sesong. 

7)     Fastsettelse av budsjett for neste år   
Forslag til budsjettet for sesongen 2025/2026 ble vedtatt av årsmøtet.  
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